
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN IN GEVOLGE ARTIKEL 39 RvO  
 

Aan:  Het college van B&W  

Onderwerp: Veld 1 vv Noordwijk niet in gebruik. 

Datum: 14-04-2025 

Aanleiding  
De wedstrijd van het eerste team van de vv Noordwijk en overigens ook andere geplande 
wedstrijden op veld 1 zijn verplaatst naar een ander veld of verzet in de tijd.  
Dit daar de gemeente heeft besloten vanwege veiligheidsrisico’s met de verlichting bij het 
eerste veld. 
De vereniging heeft vanwege het loszitten van enkele kabels die verbonden waren met de 
aldaar geplaatste camera’s, onderhoud uit willen laten voeren. Bij dit onderhoud is echter 
ook geconstateerd dat de lampconstructies in het bijzonder de armaturen flink verroest 
(specifiek de bouten waarmee de constructie is bevestigd) zijn en er het risico bestaat dat de 
zware lampen af zouden kunnen breken en naar beneden kunnen vallen. 
Na een inspectie heeft de gemeente besloten dat het te gevaarlijk was om op het betreffende 
veld te spelen dan wel binnen de omheining van veld 1 zich te bevinden. 
 

Vragen 
1. Wie is de eigenaar van de lichtmasten en is daarmee verantwoordelijk voor het 
onderhoud? In de raadsbrief wordt vermeld dat dit ligt bij het sportbedrijf, maar is zij geen 
onderdeel van de gemeente Noordwijk? 
 
2. Heeft er de afgelopen jaren inspectie en mogelijk onderhoud plaats gevonden?  
 
3. Indien dit niet het geval is wat is daar dan de reden van? Mocht dit inderdaad niet zo zijn 
heeft u dan geen onverantwoorde risico’s genomen (op woensdag 9 april was er immers een 
schoolvoetbal toernooi waar zeker honderd kinderen in en om veld 1 liepen)? 
 
4. Was al eerder bij de leverancier bekend dat dit type led armatuur gevoelig was voor de 
omstandigheden aan de kust (roestvorming door zand/zoute luncht), mede omdat men nu de 
led armaturen heeft voorzien van een coating waarbij dit niet zou ontstaan? 
 
5. Doordat veld 1 niet meer beschikbaar was heeft de vv Noordwijk uit moeten wijken voor 
een belangrijke wedstrijd in de 2e divisie naar veld 2. In tegenstelling tot veld 1 is er geen 
kaart controle mogelijk en zijn er dus geen kaarten voor die wedstrijd verkocht kunnen 
worden. Daarmee heeft de vereniging de recette van deze wedstrijd gemist. Bent u bereid 
om de vv Noordwijk hiervoor financieel te compenseren?  
 
6. Geldt deze compensatie dan ook voor de nog resterende te spelen wedstrijden van de vv 
Noordwijk indien het probleem niet snel op te lossen is? 



 
 
7. Kunt u enige inschatting maken wanneer de lichtarmaturen weer gerepareerd zijn en 
derhalve veld 1 weer vrijgegeven kan worden? 
 
Met vriendelijke groet; 
Frans van Kouwen; namens de fractie van Lijst Salman Noordwijk. 
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